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Gyönk Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

7064 Gyönk, Ady Endre u. 562. 

Tel./fax: 74/448-117 

 

GYÖNK VÁROS ÖNKORMÁNYZATA KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

2023. március 7. napján megtartott rendkívüli, nyilvános ülésének 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 

Az ülésen megalkotott önkormányzati rendelet: 

 száma:  tárgya: 

     ---  

 

Az ülésen hozott határozatok: 

 

 száma:  tárgya: 

--- 
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JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült: Gyönk Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. március 7-én (kedden) 

17.30 órai kezdettel megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről. 

 

Az ülés helye: Gyönk, Városháza, tanácskozó terem 

 

Jelen vannak a képviselő-testület részéről: 
   Szaka Gyula    polgármester 

 Dr. Humné Szentesi Katalin  alpolgármester 

   Czombos Edit    képviselő 

  Farkas Antal    képviselő 

Téli Róbert    képviselő 

 

Az ülésről előre jelezve távol maradt:  

   Horváth Béla Róbert    képviselő 

   Péter András     képviselő 

 

Az ülésen az egyes napirendi pontokhpz kapcsolódóan megjelentek: 

Scháf Ádám     Helyi Választási Bizottság elnöke 

 

A Gyönki Közös Önkormányzati Hivatal részéről tanácskozási joggal részt vesznek: 

Losoncziné dr. Baranyai Eszter jegyző 

Szoboszlai Szilvia  jegyzőkönyvvezető 

 

Szaka Gyula polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja a képviselő-testület 

határozatképességét, hiszen a megválasztott 7 fő képviselőből 5 fő megjelent az ülésen. 

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek Dr. Humné Szentesi Katalin alpolgármestert és Czombos Edit 

képviselőt javasolja, akik a jelölést elfogadják. A képviselő-testület ügyrendi döntéssel, 4 igen 

szavazattal a képviselőket jegyzőkönyv-hitelesítőnek választotta (a döntésben 4 fő vett részt).  

 

Szaka Gyula polgármester szavazásra bocsátja a napirendi javaslatot, és a testület 4 igen 

szavazattal, egyhangúlag elfogadja az alábbi napirendi pontokat (a döntésben 4 fő vett részt):  

 

Az ülés napirendi pontjai:  

 

1.)  Képviselői eskütétel 

 

2.) Javaslat a Pénzügyi, Fejlesztési és Ügyrendi Bizottság elnökének megválasztására 

Előadó: Szaka Gyula polgármester 

Előterjesztés: írásbeli 

 

3.) Javaslat a bizottsági struktúra módosítására 

Előadó: Szaka Gyula polgármester 

Előterjesztés: írásbeli 

 

Ezt követően a képviselő-testület megkezdi a napirendi pontok tárgyalását. 
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1. napirend  

Képviselői eskütétel 

 

Szaka Gyula polgármester átadja a szót a jegyzőnek. 

 

Losoncziné dr. Baranyai Eszter jegyző köszönti a testületet, a megjelenteket és a Helyi 

Választási Bizottság elnökét. Ezt követően ismerteti, hogy ahogyan az a Képviselő-testület előtt 

ismert, Dörmer Csaba Béla képviselő 2023. január 31. napjával a jogszabályi előírásoknak 

megfelelő formában lemondott a képviselői mandátumáról. Elmondja, hogy ezt követően a 

Helyi Választási Bizottság eljárt, és a mandátumot kiosztotta a soron következő legtöbb 

szavazatot elért Farkas Antal képviselő úrnak. A HVB elnöke, Scháf Ádám a megbízólevelet 

az előírt 5 munkanapon belül átadta a képviselő úrnak. A két jogi aktus most elvált egymástól, 

tehát a megbízólevelet már megkapta a képviselő úr, és most az eskütételnek kell megtörténnie. 

Kéri, hogy a HVB elnöke, Scháf Ádám úr, legyen szíves kivenni az esküt. 

 

Scháf Ádám HVB-elnök előmondásával Farkas Antal képviselő esküt tesz a képviselő-

testület előtt: „Én, Farkas Antal becsületemre és lekiismeretemre fogadom, hogy 

Magyarországhoz és annak Alaptörvényéhez hű leszek; jogszabályait megtartom, és másokkal 

is megtartatom; képviselői tisztségemből eredő feladataimat, Gyönk Város fejlődésének 

előmozdítása érdekében lekiismeretesen teljesítem, tisztségemet a magyar nemzet javára 

gyakorlom. Isten engem úgy segéljen!” 

 

Losoncziné dr. Baranyai Eszter jegyző megköszöni, és tájékoztatásul elmondja, hogy a 

képviselő úr a vagyonnyilatkozatát leadta. Képviselői jogait gyakorolhatja. 

 

Szaka Gyula polgármester megköszöni az elnök úrnak az esküvételt, Képviselő Úrnak jó 

munkát kíván.  

  

[Az aláírt eskütételi okmány eredetiben a jegyzőkönyvhöz csatolva] 

 

2. napirend 

Javaslat a Pénzügyi, Fejlesztési és Ügyrendi Bizottság elnökének megválasztására 

Előadó: Szaka Gyula polgármester 

 

Szaka Gyula polgármester ismerteti a napirendi pontot. Elmondja, hogy Dörmer Csaba Béla 

képviselő úr lemondásával megszűnt a Pénzügyi, Fejelsztési és Ügyrendi Bizottságban betöltött 

elnöki megbízatása is. Ahhoz, hogy a bizottság működni tudjon, elnököt kell választanunk. 

Elmondja, hogy a tagjai megmaradtak, az alelnököt majd a bizottság megválasztja a saját 

soraiból. Emlékeztet, hogy az előterjesztésben szerepelt, hogy Farkas Antal képviselő urat 

javasolja a PFÜB elnökének. Ezután megkérdezi a képviselő urat, hogy vállalja-e a jelölést. 

 

Farkas Antal képviselő nemmel válaszol. 

 

Szaka Gyula polgármester megköszöni, és elrendel 5 perc szünetet. 

 

A szünet elteltével folytatódik a testületi-ülés.  

 

Szaka Gyula polgármester elmondja, hogy tekintettel arra, hogy a képviselő-testület egy 

részével már egyeztetett az elnök személyéről, így nem kíván mást kijelölni elnöknek.  
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További hozzászólás hiányában befejezettnek tekinti a napirendi pont tárgyalását.  

 

A Képviselő-testület a napirend keretében nem hozott döntést. 

 

 

3. napirend 

Javaslat a bizottsági struktúra módosítására 

Előadó: Szaka Gyula polgármester 

 

Szaka Gyula polgármester elmondja, hogy a Szociális, Kulturális és Civil bizottság kérdéséről 

többször szó volt korábban, hogy nem feltétlenül szükséges ennek a bizottságnak a megléte. 

Illetve feleleveníti, hogy mindenki emlékszik arra, hogy ennek a bizottságnak az elnöki 

tisztségéről már több elnök lemondott. Ezért a javaslata az, hogy bízza meg a testület a jegyzőt 

azzal, hogy készítse elő az SZMSZ módosítását abban a formában, hogy egy kötelező 

bizottsággal működjön tovább a képviselő-testület. Megnyitja a vitát a napirend felett. 

 

Téli Róbert képviselő elmondja, hogy Gyönk az egy város, és magában a szervezeti és 

működési szabályzatban is vannak olyan feladatai a bizottságnak, amit nem lenne baj, ha az 

önálló bizottság ellátna. Sokkal inkább felvetődött benne az a kérdés, hogy miért van szükség 

akkor pénzügyi, fejlesztési és ügyrendi bizottságra ilyen formán, mert ha megnézzük, hogy 

milyen feladatai lennének a pénzügyi bizottságnak, akkor azt fogjuk látni, hogy a 2022. évi 

költségvetés kapcsán, azzal kapcsolatosan semmilyen feladatot nem látott el. Pedig nyugodtan 

mondhatjuk, hogy ez egy zárszámadás elfogadása volt, mert kész számok elfogadásán alapult. 

Tehát nem tud egyetérteni azzal, hogy a szociális bizottságot megszüntessék, meg kell találni 

polgármester úrnak az elnököt, mert jelen pillanatban egy bizottsági elnök sincsen. Ezáltal jelen 

pillanatban egy bizottság sem működik. Lehet azt mondani, hogy Gyönkön pedig egy bizottság 

a szükésges, ahol majd megvizsgáljuk, hogy a képviselők leadták-e a vagyonynilatkozatukat, 

de én úgy gondolom, hogy ha megszűnik egy, az jelentős visszalépés lesz az elmúlt évekhez 

képest. Nem tudok ezzel egyetérteni és nem is kívánom megszavazni.  

 

Szaka Gyula polgármester megköszöni a képviselő úr véleményét. Felteszi a kérdést, hogy 

van-e egyéb hozzászólás. 

 

Dr. Humné Szentesi Katalin alpolgármester elmondja, nem ért egyet a szociális és kulturális 

bizottság megszüntetésének gondolatával. Elmondja, hogy az utóbbi időszak működését 

abszolút nem érti. Emberek elvállalnak bizonyos helyzeteket, és utána felállnak, és azt mondják, 

bocs, mégsem. Ha valaki eldönti, hogy résztvesz abban, hogy ő a képviselő-testület tagja, és ott 

bizonyos munkát el kell végezni, bizonyos feladatot el kell látni, akkor azt lássuk el. Nem tudja 

elfogadni, hogy amiatt ne legyen bizottság, mert pár ember azt mondja, nem kíván ebben 

résztvenni.  

 

Szaka Gyula polgármester további hozzászólás hiányában a határozati javaslatot szavazásra 

bocsátja, amelyet a képviselő-testület 2 igen szavazattal és 3 nem szavazattal nem fogad el. 

 

A Képviselő-testület a napirend keretében nem hozott döntést. 

 

Téli Róber képviselő szót kér, és hozzáfűzi, hogy elég szomorúnak tartja, hogy a szociális 

bizottság tagja egyetért azzal, hogy szüntessük meg a szociális bizottságot.  
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Szaka Gyula polgármester megköszöni a hozzászólást.  

 

További kérdés és képviselői vélemény nem érkezik.  

 

Szaka Gyula polgármester a nyilvános ülést 17.41 órakor bezárja. 

 

 

 

kmf. 

 

 

 

Szaka Gyula   Losoncziné dr. Baranyai Eszter 

polgármester  jegyző 

 

 

 

 

 

 Dr. Humné Szentesi Katalin Czombos Edit 

 jegyzőkönyv-hitelesítő jegyzőkönyv-hitelesítő  


